
Föreningen Grågripens Monsterjägarskola

Dagordning Årsmöte 2023-03-28

1. ) mötets öppnande
Mötet förklaras öppnat av Simon Erlandsson 18:00 28/3 2023.

ORDNINGSFRÅGA: Sayla går igenom hur Discord Stage fungerar med röstande. Samtliga
närvarande är röstberättigade.

2. ) mötets behörighet
Mötet bedöms vara behörigt utlyst.

3. ) val av mötets ordförande
Simon Erlandsson nomineras. Gunnar Södergren nomineras som ersättare på grund av att
Simon är sjuk. Simon och Gunnar väljs

4. ) val av mötets sekreterare
Leo Kurki Swenson nomineras och väljs.

5. ) val av två personer att justera protokollet tillika rösträknare
Sayla Persson och Robert Bång nomineras. Sayla tackar nej. Zacharias Leite nomineras.
Robert och Zacharias väljs.

ORDNINGSFRÅGA: Röstlängden behövs sammanställas.

6. ) styrelsens verksamhetsberättelse för förra året
Simon Erlandsson går igenom styrelsens verksamhetsberättelse. Mötet beslutar att
godkänna att lägga verksamhetsberättelsen till handlingarna.

7. ) ekonomisk berättelse för förra året
Maria Larsson-Olanders går igenom den ekonomiska berättelsen. Mötet beslutar att
godkänna och lägga den ekonomiska berättelsen till handlingarna

8. ) revisorernas berättelse för förra året
Gunnar Södergren går igenom revisionsberättelsen där vår revisor Simon Larsson yrkar på
ansvarsfrihet för föregående års styrelse. Mötet godkänner revisionsberättelsen.



9. ) ansvarsfrihet för förra årets styrelse
Mötet väljer att ge ansvarsfrihet för förra årets styrelse

10. ) kommande årets verksamhetsplan
Simon Erlandsson går igenom verksamhetsplanen: lajven Liljekompaniet och Maktspel i
Taronne 2 planeras att genomföras.

Quest Leite yrkar på att en ytterligare punkt för möjliga övriga arrangemang bör läggas in för
att inte binda oss till enbart de två nämnda lajven:

“4) Årsmötet öppnar för eventuella övriga arrangemang under föreningens verksamhet och
överlåter till styrelsen att fatta beslut därvidlag””

Mötet väljer att godkänna det kommande årets verksamhetsplan.

11. ) kommande årets budget och fastställande av medlemsavgift
Maria Larsson-Olanders går igenom kommande årets budget, med information om att det
finns en motion som påverkar budgeten. Mötet väljer att godkänna kommande års budget.

12. ) Övriga propositioner från styrelsen
Det har kommit in tre motioner från styrelsen.

● Gunnar Södergren föredrar den första motionen S1: en dedikerad ekonomimail för
styrelsen och föreningen. Mötet väljer att godkänna motion S1.

● Simon Erlandsson föredrar den andra motionen S2: hur fiktionsgruppen bör arbeta.
Mötet väljer att godkänna och omedelbart reglera motion S2.

● Sayla Persson föredrar den tredje motionen S3: modmin-team. Quest Leite yrkar på
att det bör ske en språklig ändring, från “uppdrar” till “ålägger”. Mötet väljer att
godkänna motion S3.

Gunnar Södergren tar över från Simon Erlandsson som mötesordförande.

ORDNINGSFRÅGA: Anta version D av dagordningen för val av modmin och
fiktionsgruppsmedlemmar. Mötet väljer att anta version D av dagordningen för resten av
mötet.

13. ) Motioner från enskilda medlemmar
Det har kommit in två motioner från övriga medlemmar.

● Maria Larsson-Olander föredrar den första motionen M1: att lajv ska kunna ha egna
lajvkassor. Mötet väljer att godkänna motion M1.

● Gunnar Södergren föredrar den andra motionen M2: Lajv på neutral mark samt
styrelsens svar. Mötet anser motionen besvarad.

14.) Val av kommande årets discord-modmins
Zacharias Leite och Sayla Persson nomineras till modmin. Malva Westerlund nomineras i
frånvaro.



ORDNINGSFRÅGA: Mötet pausas till 19:30 för att kunna kontakta icke närvarande
nominerade.

Malva kontaktas och godkänner nomineringen. Mötet väljer Sayla, Zach och Malva till
modmin-teamet.

Christoffer Svensson yrkar på att styrelsen bör kunna fylla de två lediga platserna vid behov.
Zacharias Leite yrkar på att modmingruppen bör kunna fylla de två lediga platserna vid
behov.
Sayla Persson yrkar på att styrelsen i samråd med modmingruppen bör kunna fylla de två
lediga platserna. Christoffer och Zacharias jämkar sig med Sayla och Saylas förslag väljs på
mötet.

15.) Val av kommande årets fiktionsgrupp

Nomineringar från mail:
Leo Kurki-Swenson, sammankallande
Sayla Persson, ej sammankallande
Gunnar Södergren, ej sammankallande

Evelyn Backlund nomineras, ej sammankallande
Christoffer Svensson nomineras, ej sammankallande.
Robert Bång nomineras, ej sammankallande
Quest Leite nomineras, ej sammankallande
Jessa Kurki-Swenson nomineras, ej sammankallande

SAKFRÅGA: Motionen om fiktionsgruppen beskriver hur medlemmar väljs på två år,
växelvis. För att detta ska vara möjligt behövs hälften av posterna fyllas på enbart ett år,
men det finns ingen klarhet i hur dessa ska väljas.

Maria föreslår att de som ska “sitta ett år” för att det ska bli växelvis noterar att de kommer
att avgå inom året. Maria drar tillbaka sitt förslag.
Simon föreslår att det dras lott om fyllnadsvalen.
Gunnar föreslår att fiktionsgruppen själva reder ut hur de vill göra med växelvis
nomineringar.
Quest föreslår att de som sitter kortare tid är de som sitter nuvarande i fiktionsgruppen.
Quest drar tillbaka sitt förslag.
Maria föreslår att fiktionsgruppen själva reder ut hur de vill göra med växelvis nomineringar
och att de ska meddela detta till styrelsen. Gunnar jämkar sig med detta förslag.
Christoffer förslår att fiktionsgruppen själva reder ut hur de vill göra med växelvis
nomineringar men om de inte kan bestämma sig så kommer en lottdragning ske.

Vid första röstningen går sju röster till förslag två (Gunnar och Marias förslag) och sju röster
till förslag tre (Christoffers förslag). Vid den andra omröstningen vinner förslag två och mötet
väljer att fiktionsgruppen själva reder ut hur de vill göra med växelvis nomineringar och att
de ska meddela detta till styrelsen.



Mötet väljer Leo Kurki-Swenson till sammankallande fiktionsgruppsmedlem och Sayla
Persson, Gunnar Södergren, Evelyn Backlund, Christoffer Svensson, Robert Bång, Quest
Leite och Jessa Kurki-Swenson till ej sammankallande fiktionsgruppsmedlemmar.

16. ) val av kommande årets styrelse

Simon Erlandsson till Ordförande
Maria Larsson-Olanders till Kassör
Leo Kurki-Swenson till Sekreterare
Gunnar Södergren till Ledamot
Sayla Persson till Ledamot
Robert Bång till Ledamot

Mötet väljer ovan till 2023 års styrelse.

17. ) val av kommande årets revisor

Tidigare års revisor Simon Larsson nomineras.

Simon Erlandsson tar återigen över som mötesordförande.

Simon Larsson väljs till revisor.

18. ) val av kommande årets valberedare
Quest Leite nomineras till valberedning.
Elia Axelsson nomineras till valberedning.
David Petersson nomineras till valberedning.

Quest, Elia och David väljs till valberedning.

19. ) övriga frågor
Maria påminner om att förnya medlemskap.

20. ) mötets avslutande
Simon Erlandsson avslutar mötet 20.27.


